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Fyll i där det behövs 
 

Många kommunala verksamheter saknar tillräckliga medel för att kunna driva 
sina verksamheter på ett tillfredsställande sätt. Vi menar på att vi aldrig kommer 
tillrätta otrygghet, arbetslöshet, utanförskap och segregation så länge vi inte gör 
något åt detta. Några av problemen är för få vuxna i klassrummen och för stora 
barngrupper i förskolan, varpå vi vill se en avsättning till en fond för att komma 
tillrätta med dessa saker. 

Ett annat stort problem är kommunens dumsnålhet gällande föreningslivet där 
två föreningar som arbetar med barn och unga tjejer nyligen har fått kasta in 
handduken för att man har omöjliggjort deras fortsatta existens. Så kan vi inte ha 
det. Vi vill därför se en fond även för föreningslivet, som redan nu kan användas 
för att fylla upp de indragna föreningsbidragen för 2025. 

Vänsterpartiet yrkar därför: 

- Att Södertälje kommun avsätter 100 miljoner av 2024 års resultat till en 
skolfond för arbetet med att komma tillrätta med barngruppers storlek och 
lärartäthet, med målsättningen att ha barngrupper enligt Skolverkets 
rekommendationer och två vuxna per klassrum. 

- Att 15 miljoner avsätts i en fond för föreningsbidrag som överskrider 
antagen mål & budget, varav ca 5,7 miljoner behöver användas 
innevarande år för att rädda föreningar som fått drastiskt minskade bidrag.  

 

Linda Sjögren (V) 

Sait Yildiz (V) 


